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     Protokół Nr 157/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 21 grudnia 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 3a) sprawy dot. zatwierdzenia Protokołu z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych projektu Uchwały Rady Powiatu  w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2021-

2023. 

 Rozpatrzenie w pkt. 3b) sprawy dot. zaakceptowania projektu uchwały Rady Powiatu 

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej  

w Powiecie Myśliborskim na lata 2021–2023. 

 Rozpatrzenie w pkt. 3c) sprawy dot. podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 
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 Rozpatrzenie w pkt. 3d) sprawy dot. zaakceptowania projektu uchwały Rady Powiatu 

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego strategii dalszego 

funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia w Powiecie Myśliborskim.  

 Rozpatrzenie w pkt. 6a) sprawy dot. wyrażenia zgody na podpisanie umowy  

w sprawie wykonania usługi polegającej na zaprojektowaniu, wykonaniu i dostawie 3 tablic 

informacyjnych wraz ze słupkami umożliwiającymi posadowienie w gruncie dla inwestycji 

pn.” Przebudowa drogi powiatowej nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko” – 2 tablice 

informacyjne oraz dla inwestycji pn. „Budowa szybu windowego wraz z dostawą i montażem 

windy, poszerzeniem otworów drzwiowych i montażem nowych drzwi oraz wykonaniem 

drogi dojazdowej z miejscami postojowymi przy budynku Regionalnej placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie „ – 1 tablica informacyjna. 

 Rozpatrzenie w pkt. 6b) sprawy dot. wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji  

o akceptację projektu uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2021 

rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem 

przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2021 

roku. 

3a) Zatwierdzenie Protokołu z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu 

Uchwały Rady Powiatu  w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2021 – 2023. 

3b) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2021 – 

2023. 

3c) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

3d) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego strategii dalszego funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia  

w Powiecie Myśliborskim.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

5. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Wyrażenie zgody na założenie wniosku o udzielenie dotacji celowej z budżetu 

państwa, przeznaczonej na realizację zadania pod nazwą: „Przebudowa i modernizacja 

budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo–Terapeutycznej w Dębnie”.  
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6a) Wyrażenie zgody na podpisanie umowy w sprawie wykonania usługi polegającej na 

zaprojektowaniu, wykonaniu i dostawie 3 tablic informacyjnych wraz ze słupkami 

umożliwiającymi posadowienie w gruncie dla inwestycji pn.” Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko” – 2 tablice informacyjne oraz dla inwestycji pn. 

„Budowa szybu windowego wraz z dostawą i montażem windy, poszerzeniem otworów 

drzwiowych i montażem nowych drzwi oraz wykonaniem drogi dojazdowej z miejscami 

postojowymi przy budynku Regionalnej placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie„  

– 1 tablica informacyjna. 

6b) Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia do uzgodnienia związkom 

zawodowym. 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy nr WWS 2015/2020  

z dnia 13.11.2020  roku. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w 2021 roku  

z wyłonionym rzeczoznawcą majątkowym i geodetą uprawnionym.  

9. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w sprawie ponoszenia kosztów 

utrzymania nieruchomości wspólnej przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu oraz na 

upoważnienie członków zarządu do jego podpisania.  

10. Wyrażenie zgody na rozpatrzenie wniosku w sprawie umorzenia należności  

w wysokości 4.079,65 zł naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez rodziców, których 

dziecko przebywało w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

11. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizacje zadania pod nazwą: „Dostawa 

tablic rejestracyjnych na potrzeby Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na rok 2021”. 

12. Wyrażenie zgody na rozpatrzenie wniosku o odstąpienie od dochodzenia należności  

z tytułu czynszu najmu powierzchni pod automaty vendingowe usytuowane w budynkach 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku i Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz 

zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego  

w 2021 roku. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zwrócił uwagę na opinie Wójtów i Burmistrzów 

Gmin Powiatu Myśliborskiego do projektu uchwały.  

(Opinia stanowią załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jak zostaną ustalone dyżury aptek na terenie Gminy Barlinek? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał rozkład godzin pracy aptek na terenie Gminy Barlinek. 

Zwrócił uwagę, że Burmistrz  Barlinka w piśmie z dnia 15.12.2020r. nie wnosi uwag do 

proponowanych zmian rozkładu godzin pracy aptek określonych w projekcie uchwały. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do treści opinii Zachodniopomorskiej Izby Aptekarskiej w Szczecinie.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, że procedura wydania opinii została powtórzona zgodnie z decyzją dotyczącą 

ustalenia dostępności aptek w porze nocnej na terenie Barlinka. Odniósł się do treści 

przekazanych opinii. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3a) 

Zatwierdzenie Protokołu z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu 

Uchwały Rady Powiatu  w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2021 – 2023. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w wyznaczonym 

terminie konsultacji nie wpłynęły uwagi, sugestie lub propozycje do projektu Uchwały Rady 

Powiatu  w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy 

zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2021 – 2023. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu 

Uchwały Rady Powiatu  w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3b) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 

2021 – 2023. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3c) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 22 grudnia 2020 roku. Odczytał zawiadomienie o Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki. 

 

Zaproponowano, aby pełnomocnictwo zostało udzielone Andrzejowi Potyrze – Staroście 

Myśliborskiemu 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

podejmując uchwałę Nr 157/532/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3d) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego strategii dalszego funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia  

w Powiecie Myśliborskim.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on 

wyrażenia poparcia dla Modelu Nr I zaprezentowanego przez spółkę FORMEDIS Sp. z o.o. 

Sp. k w dokumencie pn. „Wizja i strategia dalszego funkcjonowania publicznej ochrony 

zdrowia w Powiecie Myśliborskim” z możliwością zmian założeń przedmiotowego modelu 

stosownie do poczynionych przez właściwe podmioty uzgodnień. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on 

skierowania ww. projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 157/533/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku  

w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. Zwrócił uwagę na odbytą sesję Rady Miejskiej w Barlinku. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował o przekazaniu środków finansowych przez Gminę Barlinek. Jeżeli chodzi  

o działalność bieżąca to zaangażowanie pracą dotyczyło ogniska koconawisrusa na oddziale 

ZOL. Większość podopiecznych została przetransportowana do Drezdenka, cześć z nich 

wraca jako ozdrowieńcy. Drugą sprawą jest kwestia szczepień przeciwko COVID-19. Podał 

informacje na temat wykonywanych działań. Poruszył temat zachorowań na COVID-19 

wśród pracowników szpitala. Odniósł się do kwestii organizacji dyżurów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Poinformowała o rozpoczęciu współpracy z firmą Wolters Kluwer. Zwróciła uwagę, że 

poprzedni Prezes spółki podpisał umowę, którą nie udało się rozwiązać. Zakupiony program 

będzie wdrożony i wykorzystywany przez pracowników spółki. Poinformowała  

o przeprowadzonych szkoleniach pracowników. Przekazała, że jeżeli chodzi o NFZ, to osoba 

obsługująca szpital jest w izolacji i następują duże opóźnienia w rozliczeniach. Przez to 

szpital nie posiada aktualnych danych dotyczących wykonania ryczałtu. Poinformowała  

o złożonym wniosku do Urzędu Wojewódzkiego o zmniejszenie ilości łóżek covidowych  

z 20 na 8. Nadal decyzja w tej sprawie nie została wydana z uwagi na wzrost zachorowalności 

na COVID-19. Szpital nie posiada fizycznie łóżek i stara się je pozyskać. Poruszyła temat 

związany z organizacją szczepień przez szpital. Zwróciła uwagę, że żaden z POZ na terenie 

Gminy Dębno nie zgłosił się, aby wykonywać szczepienia. Poinformowała  

o przeprowadzonych rozmowach w tej sprawie z Burmistrzem Dębna. Poprosiła  

o wystosowanie przez niego pisma do POZ z prośbą o przyłączenie się do organizacji 
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punktów szczepień. Burmistrz Dębna poinformował również o zabezpieczeniu w budżecie 

Gminy Dębno na 2021 rok środków finansowych dla Szpitala w Dębnie w kwocie 1,5 mln zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o zgłoszenie POZ z Gminy Myślibórz do organizacji punktów szczepień? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że żaden POZ nie zgłosił się do szpitala w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że do organizacji punktu szczepień będzie przystępował POZ na ul. Kościelnej  

w Myśliborzu. Przekazał, że na wizycie w NFZ przekazano prośbę, aby samorządy wpłynęły 

na POZ , z uwagi na to, że nie chcą one przystępować do organizacji punktów szczepień. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o sprawę dotycząca poradni geriatrycznej i jej powrotu do stałych terminów 

przyjmowania pacjentów? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że po uzyskaniu zgody na zmniejszenie ilości łóżek covidowych poradnia 

powróci do stałego harmonogramu przyjmowania pacjentów. Przekazała, że przeprowadziła 

rozmowę z geriatrą na temat uruchomienia poradni na terenie Myśliborza, który wyraził 

zgodę na działania w tej sprawie. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że POZ nie zgłaszają się do szpitali, tylko do NFZ jeżeli chodzi  

o uruchomienie punktu szczepień. Na terenie Barlinka, nie ma również zgłoszeń POZ do 

podjęcia działań w tej sprawie. Odniósł się do kwestii organizacji punktu szczepień przez 

Szpital Barlinek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że samorządy nie mają wpływy na POZ w kwestii nakazania organizacji 

punktów szczepień. Jedynie nakazać może to Minister Zdrowia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii płatności za wykonywanie szczepień zwrócił uwagę, że za jedna 

dawkę jest to stawka 60,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do informacji w sprawie zaplanowania w budżecie Gminy Dębni kwoty 1,5 mln 

zł dla szpitala w Dębnie. Poruszyła kwestię rozmów Prezesa z samorządami. Zwróciła uwagę 

na zmiany jakie następują w szpitalu dzięki działaniom Pani Prezes. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na opracowanie firmy FORMEDIS. Przekazał, że pokazuje ono, że nie 

podejmowanie działań w spółkach przyczyni się do pogorszenia ich sytuacji. Zwrócił uwagę 

na odpowiedzialność samorządów za funkcjonowanie szpitali. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła prezentację przygotowaną pod obrady sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i zaakceptował przedmiotową prezentację. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na założenie wniosku o udzielenie dotacji celowej z budżetu państwa, 

przeznaczonej na realizację zadania pod nazwą: „Przebudowa i modernizacja budynku 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo–Terapeutycznej w Dębnie”.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że wnioskowana wartość dotacji będzie 

stanowić kwotę 1 935 461,12 zł . Wartość zadania to kwota 2 419 326,40 zł, wkład własny 

Powiatu Myśliborskiego to kwota 483 865,28 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na założenie wniosku o udzielenie dotacji celowej z budżetu 

państwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6a) 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy w sprawie wykonania usługi polegającej na 

zaprojektowaniu, wykonaniu i dostawie 3 tablic informacyjnych wraz ze słupkami 

umożliwiającymi posadowienie w gruncie dla inwestycji pn.” Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2113Z na odcinku Sumiak-Karsko” – 2 tablice informacyjne oraz dla 

inwestycji pn. „Budowa szybu windowego wraz z dostawą i montażem windy, 

poszerzeniem otworów drzwiowych i montażem nowych drzwi oraz wykonaniem drogi 

dojazdowej z miejscami postojowymi przy budynku Regionalnej placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie „ – 1 tablica informacyjna. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. W celu oszacowania wartości szacunkowej zamówienia 

uzyskano oferty od trzech firm. Najkorzystniejszą złożyła firma WIMED Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 33-700 Tuchów – kwota oferty 1.645,74 zł 

brutto. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 



9 
 

Ad. 6b) 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności  

i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia 

do uzgodnienia związkom zawodowym. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła zmiany jakie naniesiono co do jej 

treści. Wykreślono specjalność resocjalizacja oraz wykreślono z oferowanych form 

kształcenia  studia magisterskie, gdyż pozostawiono studia magisterskie uzupełniające. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące wprowadzonych zmian w podstawie prawnej. Przekazała, 

ze wykonanie uchwały powierza się dyrektorom szkół i placówek. Poinformowała, że jeżeli 

chodzi o profile branżowe to ujęto przy nich zapis, że będą one zgodne z profilami kształcenia 

w szkole. 

Dodano w projekcie uchwały §4 w którym  

„Dofinansowanie form i specjalności doskonalenia zawodowego, zawartych w § 3  

ust. 1, jest możliwe pod warunkiem zapewnienia nauczycielowi, który otrzymał 

dofinansowanie, przydziału godzin zajęć, do których uzyskał kwalifikacje.” 

oraz dodano § 5. o brzmieniu: 

„§ 5. 1. Dofinansowanie nie przysługuje nauczycielowi w przypadku powtarzania 

semestru lub roku studiów lub korzystania z urlopu dziekańskiego. 

2. W przypadku nieukończenia danego semestru studiów, kursu lub innej formy dającej 

kwalifikacje, nauczyciel zobowiązany jest do zwrotu otrzymanego dofinansowania.” 

Poinformowała, że projekt uchwały zostanie skierowany do zaopiniowania związkom 

zawodowym. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy nr WWS 2015/2020  

z dnia 13.11.2020  roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Poinformował, że aneks dotyczy wydłużenia przez 

grantodawcę terminu realizacji zadania, ponoszenia wydatków oraz złożenia sprawozdania 

końcowego  w ramach projektu pn. Pomorze Zachodnie – Bezpieczna Edukacja. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na świadczenie usług w 2021 roku  

z wyłonionym rzeczoznawcą majątkowym i geodetą uprawnionym.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Poinformował, że podpisanie umowy z rzeczoznawcą 

majątkowym na 2021 rok Panią Elżbietą Leciejewską z Gorzowa Wlkp. dotyczy  

sporządzania niezbędnych wycen  majątku Powiatu i skarbu Państwa, natomiast umowa  

z geodetą uprawnionym na 2021 rok Panem Markiem Dyńda z Myśliborza dotyczy 

sporządzania prac geodezyjnych dla nieruchomości stanowiących własność Powiatu oraz 

Skarbu Państwa.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w sprawie ponoszenia kosztów 

utrzymania nieruchomości wspólnej przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu oraz na 

upoważnienie członków zarządu do jego podpisania.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Poinformował, że nieruchomość położona przy ul. 

Spokojnej 13 stanowi współwłasność w udziela 75/100 Powiatu Myśliborskiego oraz 25/100 

Skarbu Państwa. Udział Skarbu Państwa jest w części użyczony dla Stowarzyszenia 

„Pomocna Dłoń w Myśliborzu oraz w części wynajęty dla Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

Pozostała niezagospodarowana przez skarb Państwa część stanowi 195 m
2
. W związku  

z faktem, ze ogrzewanie dla tej części jest nieopomiarowane, pomimo zakręconych dla tej 

części grzejników nie ma możliwości wyeliminowania ogrzewania pionów instalacji 

centralnego ogrzewania wobec czego zachodzi konieczność partycypowania przez Skarb 

Państwa, stosownie do posiadanego udziału, w kosztach ogrzewania a także w kosztach 

takich jak przeglądy kominowe czy przeglądy roczne budynku. Łączny przybliżony, roczny 

koszt utrzymania nieruchomości wynosił będzie ok. 9 000,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia oraz upoważnił 

Wicestarostę - Alicję Prill oraz Członka Zarządu Powiatu – Mariusza Norsesowicza do jego 

podpisania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na rozpatrzenie wniosku w sprawie umorzenia należności w wysokości 

4.079,65 zł naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez rodziców, których dziecko 

przebywało w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że wniosek dotyczy umorzenia rachunków za wyżywienie wychowanka 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach w kwocie 4 079,65 zł. Podała 

szczegółowe informacje dotyczące przedmiotowej sprawy. Po rozpoznaniu sytuacji 

majątkowej wnioskodawcy proponuje się wyrazić zgodę na umorzenie należności wraz  

z odsetkami. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na umorzenie należności. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizacje zadania pod nazwą: „Dostawa 

tablic rejestracyjnych na potrzeby Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na rok 2021”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  Poinformował, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-Handlowe „REST” S.J. z Gorzowa Wlkp. na kwotę 

161 397,40 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na rozpatrzenie wniosku o odstąpienie od dochodzenia należności  

z tytułu czynszu najmu powierzchni pod automaty vendingowe usytuowane  

w budynkach Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku i Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że prowadzący działalność gospodarczą pod 

nazwą Vending Style w Barlinku zwrócił się  o zawieszenie naliczania czynszu  powierzchni 

wynajmowanej w budynkach Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. Kpt. Hm Andrzeja 

Romockiego „MORRO” w Barlinku w okresie zamknięcia placówki, oraz Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. Uzasadniając swój wniosek Pan Michał Banaszewski odwołał 

się do aktualnej, trudnej sytuacji gospodarczej związanej z zamknięciem budynków 

użyteczności publicznej, w których umiejscowione są automaty samo sprzedające.  

Miesięczny czynsz najmu w budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. Kpt. Hm. 

Andrzeja Romockiego „MORRO” w Barlinku to kwota 115,01 zł brutto, natomiast 

miesięczny czynsz najmu w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu to kwota 184,50 

zł brutto. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła swoją opinię, aby nie odstępować od dochodzenia przedmiotowych należności. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również wskazał, że jeżeli płatności są dokonywane, nie należy odstępować od dochodzenia 

należności. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że przedsiębiorca może wystąpić o rozłożenie płatności na raty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na odstąpienie od dochodzenia należności z tytułu 

czynszu najmu powierzchni pod automaty vendingowe. 

Za nie wyrażeniem zgody głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok 

oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 

2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła poszczególne wnioski wskazane w uzasadnieniu do uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 157/534/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:40 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował rozpatrzenie w pkt. 13a) i 13b) dodatkowych spraw dotyczących: 

 13a) Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/210/2020 z dnia 

08.12.2020r. zawartej pomiędzy Młodzieżowym Ośrodkiem Wychowawczym  

w Renicach i Panem Rafałem Ziółkowskim prowadzącym działalność gospodarczą 

pod nazwą RAOL w Myśliborzu.  

 13b) Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/211/2020  

z dnia 8.12.2020 zawartej pomiędzy Młodzieżowym Ośrodkiem Wychowawczym  

w Renicach a Panem Mariuszem Borysewiczem prowadzącym działalność 

gospodarczą pod nazwą Usługi Ogólnobudowlane BOMA w Myśliborzu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za wprowadzeniem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
 

Ad. 13 a) 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/210/2020 z dnia 

08.12.2020r. zawartej pomiędzy Młodzieżowym Ośrodkiem Wychowawczym  

w Renicach i Panem Rafałem Ziółkowskim prowadzącym działalność gospodarczą pod 

nazwą RAOL w Myśliborzu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Aneks dotyczy przedłużenia do 

dnia 31.12.2020r. terminu wykonania umowy, której przedmiotem jest remont i przebudowa 

pomieszczeń w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. Powyższe związane 

jest z sytuacją epidemiczną. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 b) 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/211/2020 z dnia 

8.12.2020 zawartej pomiędzy Młodzieżowym Ośrodkiem Wychowawczym w Renicach a 

Panem Mariuszem Borysewiczem prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą 

Usługi Ogólnobudowlane BOMA w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Aneks dotyczy przedłużenia do dnia 31.12.2020r. terminu 

wykonania umowy w sprawie nadzoru inwestorskiego z uwagi na zaistniałą sytuację 

epidemiczną w placówce i brakiem możliwości przekazania placu budowy wykonawcy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że jest to uchwała 

wykonawcza po odbytej sesji Rady Powiatu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 157/535/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku  

w sprawie zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wniosek o rozpoczęcie procedury związanej z nadaniem imienia ronda znajdującego 

się na ul. Celnej w Myśliborzu. 

Zaproponował, aby była to nazwa „Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy”. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby rondo nosiło nazwę „Rondo Praw Kobiet”. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się, aby rozpocząć procedurę w tym zakresie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poparła propozycję nazwy „Rondo Praw Kobiet” zwróciła uwagę na aspekt historyczny  

i uniwersalny zaproponowanej nazwy. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 16 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:55 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


